
Zasedání č. 1  

Komise: Komise dopravní (dále jen DK) 

Datum: 11.1.2023 

Přítomni: Šnajdr Vít, Jelínek Dominik, Kaiserová Jana, Jirásek Zdeněk, Fedorovič Radim, 

Prokop Bedřich, Lebeda Martin, Malík František 

Omluveni: Nocar Richard, Bartl Zdeněk 

Neomluveni:  

Hosté: Viktora Josef - místostarosta, Štolbová Lucie – vedoucí TO, OSM 

Příští jedn.:  

 

1) Návrh usnesení pro RM: 

 

I. RM bere na vědomí zápis z 1. zasedání komise dopravní ze dne 11.1.2023 

II. RM jmenuje předsedu komise dopravní Ing. Zdeňka Jiráska 

III. RM jmenuje místopředsedu komise dopravní Mgr. Víta Šnajdra 

 

 

 

 

 Program jednání komise, včetně krátkého komentáře: 

 

 úvodní slovo – jednání komise zahájil její gestor Ing. Viktora, který konstatoval, že je 

přítomno 8 členů z celkového počtu 10 členů, dopravní komise (dále jen DK) je tedy 

usnášeníschopná. Dále přednesl návrh programu jednání, schválen byl beze změn. 

 Projednání předložených žádostí: - 

 

 Projednání příspěvků členů komise, případných hostů aj.: 

* V úvodu byly sděleny organizační informace 

 pro DK byl založen e-mail komise.doprava@konf.kutnahora.cz 

 návrh zápisu bude zasílán všem členům k případnému doplnění, vyjadřovat se budou pouze 

přítomní členové, závěrečné ověření provede předseda, pokud nebude stanoveno jinak 

 členové podepsali prohlášení o mlčenlivosti 

 

* Hlasování o předsedovi a místopředsedovi DK 

 byli podány dva návrhy na předsedu - pan Ing. Zdeněk Jirásek a pan Mgr. Vít Šnajdr. 

První kolo: 3 hlasy pro p. Šnajdra a 3 pro p. Jiráska. Po této nerozhodné volbě p. Šnajdr 

odstoupil z volby. 

      Druhé kolo: 7 hlasy byl přijat návrh na předsedu DK pana Ing. Zdeňka Jiráska 

 

 následně Ing. Jirásek navrhl vytvořit funkci místopředsedy a dal hlasovat o jím navrženém 

kandidátovi Mgr. Šnajdrovi, 7 hlasy byl tento návrh přijat. 

 

* Ing. Jirásek představil oblasti, na které by se měla DK zaměřit 

 radary - úsekové měření, končící smlouva k 31.1.2024 

 informační radary – jejich umístění, počty, funkce 

 kamionová doprava – analýza průjezdu kamionů, zpoplatnění úseků 

 přesun autobusového nádraží – pozvat pro info vedení města, architekta, .. 

 dopravní generel - řešit primárně okrajové části města, projednat postupně (ke stažení na 

https://mu.kutnahora.cz/mu/generel-dopravy-mesta-kutna-

hora?highlightWords=dopravn%C3%AD+generel) 

 křižovatka Na Skalce – info podal pan místostarosta Viktora - má být vybudována 

mimoúrovňová křižovatka, ŘSD v prvním fázi zřídí odbočovací pruhy z obou stran, dle 

rozhodnutí pana ministra Kupky, p. Lebeda – upozornil na nebezpečný stav a smrtelné 

nehody na této křižovatce 

 městská hromadná doprava – např. inteligentní označníky 

 vytvoření fondu dopravy, do kterého bude odváděna % část z pokut - pokuty za rok 2021 více 

než 25 mil. Kč, 

 přítomnost zástupce DK při projednávání materiálu na RM, i když je přítomen gestor 
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*Ostatní 

 Členové DK projevili zájem o vytvoření statutu komise – L. Štolbová po projednání rady města 

zjistí, zda bude požadován, komise se přiklání k jeho zpracování 

 L. Štolbová připraví podklady pro členy DK ke stávající radarům a provede srovnání možností 

zakoupení a nájmu tohoto zařízení 

 

 JUDr. Prokop spatřuje potřebu činnosti DK i v podávání návrhů rozvoje či rekonstrukce 

komunikací a požádal o zaslání plánovaných akcí – TO K. Kuchařová zašle všem členům 

 

 Členové požádali o zasílání žádostí k projednání v obdobné podobě, jaká byla v předchozích 

letech, tj. situační mapa, foto, … 

 

 Závěr: Štolbová poděkovala členům za účast a jednání komise ukončil. 

2) 1.2.2023 od 16.00, Rytířský sál 

 

 

 

 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: - viz odst. 1) tohoto zápisu. 

                                                                                      

4) Reakce rady města:   
Usnesení č. R/129/23 -Zápis č. 1 -komise dopravní z 11.1.2023 
 
Rada města 
I. Bere na vědomí zápis z 1. zasedání komise dopravní ze dne 11.1.2023 
II. jmenuje předsedu komise dopravní pana Ing. Zdeňka Jiráska. 
 
Zodpovídá: Tivodarová Pavla, vedoucí oddělení         Termín: 8.2.2023 

 

 

 

Zapsal: Lucie Štolbová  

 

 

 

 

Elektronicky ověřil:  Ing. Zdeněk Jirásek 

 
 


